
 

1/1 

Memo 
   

 

 

Aan Wethouder C. Hooijschuur Datum 13 september 2022 

Van  Telefoonnummer 0222 - 362  

    

    

Onderwerp Doortrekken fietspad PH-Zanddijk 

3118739 Zaak 

  

Geachte wethouder Hooijschuur, 

 

In 2018 is in het kader van de versterking van de PH-dijk een fietspad aangelegd over de nieuwe zanddijk 

tussen Ceres en boerderij FakFak aan De Rede. 

Toentertijd was de Waddendijk tussen FakFak en ’t Horntje de primaire waterkering, waardoor het niet 

mogelijk was om op de kruin van deze dijk het fietspad door te trekken naar ’t Horntje. Het fietspad eindigt 

zoals aangegeven bij deze boerderij met een vrij steile en lange helling. Net voorbij de T-splitsing De Rede 

met De Dageraad is er weer een dijkopgang die uiteindelijk leidt naar de achteringang van het NIOZ en de 

veerhaven van de TESO. 

 

Tijdens de werkzaamheden van de aanleg van de PH-Zanddijk is door onder meer de gemeente 

bewerkstelligd, dat er aan de oostzijde van het NIOZ-complex een nieuwe primaire waterkering aangelegd 

werd. Hierdoor is de bestaande dijk langs De Rede afgewaardeerd tot een secundaire kering. Door deze 

afwaardering is het nu mogelijk om hierop bijvoorbeeld een fietspad aan te leggen. 

 

De Stichting Integraal Gehandicapten Texel (SIGT) heeft tijdens een overleg met de gemeente in mei jl. 

aangegeven dat het voor rolstoelers en mensen op een scootmobiel een zeer lastige zo niet onmogelijk 

hindernis is om gebruik te maken van het nieuwe fietspad PH-Zanddijk, vanwege met name de dijkopgang 

van FakFak (kort en daardoor steil). 

Zij verzoekt de gemeente om te overwegen alsnog het “ontbrekende” gedeelte van het fietspad over de 

kruin van deze dijk aan te leggen. 

 

Het ontbrekende gedeelte betreft ca. 425 m lang. De kosten van aanleg worden begroot op ca. € 150.000,-- 

exclusief btw. 

Binnen de 3e en 4e trance Reconstructie fietspaden SBB bestaat de mogelijkheid om qua uitvoering de aanleg 

mee te nemen. Zij het dat uiteraard eerst de benodigde financiën door de gemeenteraad beschikbaar 

worden gesteld. 

 

Aan de wethouder de vraag of hij aan het verzoek van SIGT een vervolg wil geven. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 


